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Zápisnica č. 6/2024 

zo zasadnutia Komisie športu a voľnočasových aktivít  

pri Miestnom zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Vajnory, 
konaného na Miestnom úrade mestskej časti Bratislava-Vajnory 

dňa 10.12.2024 

 

 

Program: 

1. Začiatok rokovania. 

2. Návrh a schválenie programu rokovania. 

3. Návrh rozpočtu MČ BA -Vajnory na rok 2025 a prognózy na roky 2026 a 2027. 

4. Harmonogram podujatí na rok 2025. 

5. Informácia o uskutočnených podujatiach v mesiacoch november - december 2024. 

6. Informácia k prevádzke ihriska na ZŠ K. Brúderovej. 

7. Rôzne 

8.  Diskusia 
                                                                                                                                                                                                                       

1. Začiatok rokovania 

 Predseda komisie otvoril zasadnutie a privítal prítomných členov. 

    

2. Návrh a schválenie programu rokovania 

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu programu Komisie športu 

a voľnočasových aktivít pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Vajnory (ďalej len 

„Komisie športu a voľnočasových aktivít“). 

 

 

Hlasovanie: Komisia schválila návrh programu.    

                                

3. Návrh rozpočtu MČ BA -Vajnory na rok 2025 a prognózy na roky 2026 a 2027. 

Predseda komisie požiadal pána prednostu o informácie k návrhu rozpočtu. Pán prednosta 

informoval, že v rámci rozpočtu ostáva to, čo bolo minulý rok. Dokonca vieme pokryť aj 

podujatia, ktoré pribudli, avšak je v rozpočte vďaka akvizícii Silvi production rezerva na tieto 

nové podujatia. Rozpočet je dostačujúci na to, aby pokryl náklady. Taktiež sa plánujeme zapojiť 

do výziev na projekty z oblasti športu aj kultúry, napríklad z BSK. 

 

  

 

Hlasovanie: Komisia berie na vedomie návrh rozpočtu MČ BA -Vajnory na rok 2025 a prognózy 

na roky 2026 a 2027. 

 

4. Harmonogram podujatí na rok 2025. 

Pani Kendralová predstavila harmonogram podujatí na rok 2025. Pán Krutý doplnil termín 

podujatia Vajnorský pohár v hokejbale na 6. septembra 2025. Taktiež informoval o športovom 
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podujatí, ktoré navrhol v súčinnosti s oddelením kultúry a športu na mesiac máj, pričom 

predbežný termín je 16. a 17. mája 2025. Toto podujatie bude zamerané na propagáciu športu 

a športových kluboch vo Vajnoroch, pričom v spolupráci so školami bude piatok zameraný na 

školské hry a turnaje, spojené s exhibíciou známych športovcov. Sobota bude venovaná hrám 

a turnajom pre deti aj dospelých na Alviane. Pani Kendralová informovala o podujatiach, ktoré 

z oblasti športu budú nové a to koncepcia MDŽ, dňa pre ženy, petangový turnaj a jeseniáda, čo sú 

pripravované hry a športy pre vajnorských seniorov v októbri ako súčasť podujatí pri príležitosti 

mesiaca úcty k starším.  

 

  

 

Hlasovanie: Komisia schválila návrh harmonogramu podujatí na rok 2025 a odporúča ho na 

rokovanie miestneho zastupiteľstva. 

 

5. Informácia o uskutočnených podujatiach v mesiacoch november - december 2024. 

 Pani Kendralová informovala o uskutočnených podujatiach za mesiac november 

a december 2024, kde prebehol Vianočný stolnotenisový turnaj. Účastníci boli spokojní 

a podujatie bolo úspešné. Pán Krutý spomenul, že by od januára chceli začať s pravidelnými 

stretnutiami na stolný tenis a chcú ľudí prilákať na nový šport Cornhole, na ktorý si už zakúpili 

vybavenie.  

 

 

 

Hlasovanie: Komisia berie na vedomie Informáciu o uskutočnených podujatiach v mesiacoch 

november - december 2024. 

 

6. Informácia k prevádzke ihriska na ZŠ K. Brúderovej. 

Pán prednosta informoval o hľadaní riešenia prístupu na ihrisko formou elektronického 

vrátnika, prípadne rezervačného systému, čo je momentálne v štádiu riešenia ponúk od 

dodávateľov. V závislosti od spôsobu prístupu bude následne riešený aj prevádzkový poriadok 

ihriska. V tejto súvislosti sa následne naplánuje osobitné stretnutie starostu s riaditeľom ZŠ K. 

Brúderovej a spolkami. 

 

 

Hlasovanie: Hlasovanie: Komisia berie na vedomie Informáciu 

k prevádzke ihriska na ZŠ K. Brúderovej. 

 

7. Rôzne 

Pani Kendralová informovala o počte doručených žiadosti o Dotáciu z rozpočtu mestskej 

časti Bratislava – Vajnory na rok 2025. Celkovo bolo doručených 16 žiadostí, pričom čakáme ešte 

na doručenie zúčtovania od žiadateľov za rok 2024. Termín na doručenie zúčtovania je do 15. 

decembra 2024. 

 

8. Diskusia 

Bez diskusie. 

Ďalšia komisia je plánovaná na          . 

 

                          Róbert Vajda  

predseda komisie 

 

Zapísala: Mgr. Petra Kendralová, tajomník komisie 

Bratislava, dňa 10.12.2024 
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